

Ref: IN/RCD/152/0420  
20<sup>th</sup> April 2020

إشارتنا: IN/RCD/152/0420  
20 أبريل 2020

**Boursa Kuwait Company**  
P.O. Box: 22235 – Safat 13083  
State of Kuwait

شركة بورصة الكويت  
صندوق البريد: 22235 - الصفاة 13083  
دولة الكويت

Peace, Mercy and Blessing of Allah be upon you

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،

**Subject: Announcement of Exemption of Preparation and Publication of Quarterly Reviewed Financial Results for the First Quarter – 2020**

**الموضوع: إعلان الإعفاء من إعداد ونشر النتائج المالية المراجعة للربع الأول من العام - 2020**

With reference the Central Bank of Bahrain circular dated 30<sup>th</sup> March 2020, and Kuwait Capital Markets Authority resolution dated 18<sup>th</sup> March 2020 with regard to the preparation and publication of the financial results for Q1-2020, INOVEST would like to advise that the first interim financial statements that will be prepared and published for 2020 will be for the six months period ending in 30<sup>th</sup> June 2020.

بالإشارة إلى تعميم مصرف البحرين المركزي في 30 مارس 2020، وقرار هيئة أسواق المال في دولة الكويت بتاريخ 18 مارس 2020 بشأن إعداد ونشر البيانات المالية للربع الأول من عام 2020، تود إنوفست الإفادة بأن أول إعداد ونشر للقوائم المالية المرحلية في عام 2020 سوف يكون لفترة الستة الأشهر المنتهية في 30 يونيو 2020.

Additionally, the Board of Directors meeting will be postponed to 5<sup>th</sup> May 2020 for discussion of usual matters.

بالإضافة إلى ذلك، سوف يتم تأجيل اجتماع مجلس الإدارة إلى 5 مايو 2020 لمناقشة الأمور الاعتيادية.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول وافر التقدير و الاحترام ،،،

For INOVEST B.S.C.

Osama Hasan Ali  
Risk Management & Compliance

عن إنوفست ش.م.ب  
أسامة حسن علي  
إدارة المخاطر والالتزام

**INOVEST.**